



MAJLIS DAERAH JELEBU KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa daripada Syarikat yang masih sah berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB), mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dalam Gred, Kategori, Pengkhususan atau Kod Bidang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran bagi melaksanakan kerja-kerja seperti berikut :-

Bil	Tajuk Projek	Taraf	Gred, Kategori & Pengkhususan	Tempat dan Tarikh Dokumen Mula Dijual	Harga Dokumen	Tempat, Tarikh dan Waktu Tender Ditutup
1	MENAIK TARAF DATARAN PERTANG, SIMPANG PERTANG, JELEBU, NEGERI SEMBILAN No. Tender : (MDJ.1/SP/2/1-2/2024)	BUMIPUTERA	G4 Kategori : B dan CE Pengkhususan: B04 dan CE21	Bahagian Perbendaharaan, Majlis Daerah Jelebu Tarikh : 26hb Mac 2025 hingga 16hb April 2025 (Rabu)	RM 100.00 (Tidak akan dikembalikan)	Peti Tender, Bahagian Kejuruteraan dan Pembangunan, Wisma MDJ, Majlis Daerah Jelebu. Tarikh : 16 April 2025 (Rabu) Masa : 12.00 tengahari

Kontraktor adalah diwajibkan menghadiri taklimat dan lawatan tapak pada 26hb Mac 2025 jam 10 pagi di Dewan Besar Kuala Klawang, Majlis Daerah Jelebu, Kuala Klawang, Negeri Sembilan. Sebarang kelewatan tidak akan dipertimbangkan.

1. Bagi lawatan tapak atau sesi taklimat yang diwajibkan, hanya penama yang tercatat di dalam SSM, Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Sijil Pendaftaran Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) yang dibenarkan hadir. Sila bawa semua sijil **ASAL**. Hanya penama yang tercatat di dalam sijil-sijil ini dibenarkan membeli dokumen tender. Wakil adalah tidak dibenarkan.
2. Dokumen Meja Tender boleh disemak pada waktu pejabat di Bahagian Kejuruteraan dan Pembangunan, Majlis Daerah Jelebu semasa waktu pejabat mulai daripada **26hb Mac 2025**. Sila lawat <https://www.mdjelebu.gov.my> untuk iklan tender ini.
3. Para petender yang ingin memasuki tawaran kerja ini, hendaklah berdaftar dengan Majlis Daerah Jelebu sebelum tarikh sesi taklimat/lawatan tapak diadakan (**sebelum 26hb Mac 2025**). Bayaran bagi pendaftaran kontraktor dan pembelian dokumen tender hendaklah dibuat dalam bentuk tunai, draf bank, wang kiriman pos berpaling atau kad debit sahaja diatas nama **Yang DiPertua, Majlis Daerah Jelebu**. Bayaran bagi pendaftaran dan pembelian dokumen tender tidak akan dikembalikan.
4. Dokumen tender yang telah sempurna hendaklah dimasukkan kedalam sampul surat yang berlakri dan bertanda dengan tawaran kerja yang berkenaan disebelah kiri atas sampul surat dan dimasukkan ke dalam peti tender.
5. Dokumen tender hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tender di **Bahagian Kejuruteraan Dan Pembangunan, Majlis Daerah Jelebu**. Majlis Daerah Jelebu tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau sebarang tawaran lain.
6. Majlis Daerah Jelebu berhak untuk membatalkan tender yang terlibat dalam membuat pakatan harga dengan syarikat-syarikat lain atau apa-apa pakatan sepanjang proses Tender sehingga dokumen kontrak ditandatangani.


YANG DIPERTUA
MAJLIS DAERAH JELEBU

Tarikh Iklan : 12.3.2025